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Z A P I S N I K 

 

sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u utorak, 28. lipnja 

i 05. srpnja 2018. godine u velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 

___. ___ 

 

I. dio sjednice - 28. lipnja 2018. 

___. ___ 

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika,  Elio Štifanić, zamjenik 

Gradonačelnika, Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih tijela,   

Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Morena 

Mičetić Fabić, v. d. pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino 

Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, Nataša 

Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju, Damir Hrvatin, 

pročelnik upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Gordana Lalić, 

direktorica TD "Parentium" d.o.o., Nadija Mendica, direktorica TD „Stan“ d.o.o., Denis 

Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica DV "Paperino" Poreč, 

Irides Zović, ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Snježana Radetić, ravnateljica Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč, Mario Laković, ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, 

Milan Laković, direktor Usluge Poreč d.o.o., Silvija Deković, tajnica Sportske zajednice 

Grada Poreča, Nadija Kos, ravnateljica Osnovne škole Poreč, Suzana Poropat Božac, 

ravnateljica Osnovne škole Finida, Ajna Temimović, viša stručna suradnica za odnose s 

javnošću i protokol, predstavnici medija i gosti. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo.  

 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 

odjelu za opću upravu i gospodarstvo. 

_._ 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus otvorio je sjednicu i izvijestio da se 

sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 

vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela i ostale nazočne, te je predložio prozivku 

vijećnika radi utvrđivanja kvoruma.  

 

 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 

ukupno 15 od 17 vijećnika i to: 

 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Azeglio Picco, 6. Dean Pauletić 7. Dejvid Lakošeljac, 8. Zoran Rabar, 9. Dolores 

Ghersinich 10. Goran Gašparac, 11. Slavko Fornažar 12. Maurizio Zennaro 13. Dražen 

Prgić 14. Mario Ritoša, 15. Emanuel Rudan. 

 

 Odsutni: Kristijan Žužić i  Mirzet Hasanagić. 

 



 Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je naglasio da je u pripremi ove 

sjednice predloženo da se održavanje iste podnijeli u dva radna dana, danas 28.06.2018. 

godine i drugi dio u četvrtak 05.07.2018. godine u isto vrijeme.  

 Predložio da se prijeđe na utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim 

prijedlogom, te je pozvao vijećnike da iznesu eventualne prijedloge za njegovu izmjenu ili 

dopunu. 

Budući da se nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na glasovanje 

predloženi dnevni red, nakon čega je konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, 

utvrđen sljedeći  

 

DNEVNI  RED 

za I. dio sjednice (28.06.2018.) 

 

1. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

2. Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju trgovačkog društva PARENTIUM 

društva s ograničenom odgovornošću  

3. Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

4. Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti na području Grada Poreča-Parenzo  

5. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča -Parenzo za 2017. godinu 

6. Odluka o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 

7. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo  za 2018. godinu 

8. I. Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo u 2018. 

godini u: 

-  predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi  

9. I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

10. Zaključak o davanju suglasnosti  za zaključenje sporazuma o financiranju 

troškova  stanovanja policijskih službenika 

 

 

D N E V N I      R E D  

za II. dio sjednice (05.07.2018.) 

 

11. Odluka o davanju suglasnosti na provedbu ulaganja u projekt „Dječji vrtić u 

prigradskom naselju Poreč“ u naselju Varvari 

12. Odluka o davanju suglasnosti na provedbu ulaganja u projekt „Javna i 

društvena građevina-dječji vrtić (rekonstrukcija)“ u naselju Dračevac 

13. Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ''Rekonstrukcija građevine 

javne i društvene namjene-rekonstrukcija postojeće zgrade u zgradu javne 

namjene-društveni dom, 3. skupine'' 

14. Statutarna odluka o izmjenama i dopunama Statuta Grada Poreča-Parenzo 

15. Poslovnička odluka o izmjenama i dopunama  Poslovnika o radu Gradskog 

vijeća Grada Poreča-Parenzo 

16. Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake 

k.č. 1901/11 k.o. Nova Vas 

17. Plan prodaje nekretnina u 2018. godini 



18. Trogodišnji plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada 

Poreča – Parenzo za razdoblje od 2018.-2020. godine 

19. Plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada Poreča – 

Parenzo za 2018. godinu 

20. Odluka o izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Poreča 

21. Odluka o izradi Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Poreča 

22. Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela 

stambenog naselja Čimižin i Pročišćenog teksta Odluke o donošenju 

Urbanističkog plana uređenja dijela stambenog naselja Čimižin 

 

 

TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

1. Azeglio Picco, prije iznošenja pitanja i inicijative, osvrnuo se na  

odgovor „Istarskog vodovoda“ Buzet na pitanje koje je postavio vezano za realizaciju 

projekta vodovodnog ogranka Jasenovica-Fuškulin naglasivši kako nije naročito zadovoljan s 

takvim odgovorom. Nada se da će se pokušati urgirati da se njihov plan o kojem je u 

odgovoru riječ promijeni, odnosno da taj vodovodni ogranak naprave iz vlastitih sredstava. 

 

PITANJA: 

 

„1. Zašto kasni dovršenje radova na vodovodnoj mreži na St. Vergotini i na 

području naselja Špadići? 

 

             2. S obzirom da je direktor Usluge Poreč nazočan na ovoj sjednici zamolio bih ga da, 

s obzirom na nedavne natpise u medijima,  pojasni zašto je došlo do ovrhe i objave o prodaji 

stare „Školjke“ za koju si je Grad odavna dao truda da se ista otkupi i ostane u vlasništvu 

komunalnog poduzeća dok se ne valorizira i privede namjeni. Da li će se taj postupak moći 

stopirati kako ne bi završilo na neželjeni način? 

 

INICIJATIVA: 

„ 1. Pokrećem inicijativu za popravak čekaonice na autobusnom stajalištu u 

Mugebi i popravak razbijenih prometnih ogledala na području MO Fuškulin“ 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus rekao je da će prvo pitanje vezano za vodovodnu 

mrežu biti upućeno „Istarskom vodovodu“ d.o.o. Buzet, dok će inicijativa vezana za popravak 

razbijenih ogledala biti upućena nadležnom upravnom odjelu. Pozvao je direktora Usluge 

Poreč d.o.o. Milana Lakovića da odgovori na drugo pitanje vezano za bivšu tvornicu ribe 

„Školjka“. 
 

(Pitanje je upućeno Istarskom vodovodu d.o.o. Buzet dopisom KLASA: 011-01/18-01/70, 

URBROJ: 2167/01-09/01-18-1. 

Inicijativa je upućena Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA: 011-01/18-

01/71, URBROJ: 2167/01-07-18-1). 

 

Milan Laković, odgovarajući na postavljeno pitanje iznio je da je „Usluga Poreč“ 

d.o.o. 1997. godine odlukom Gradskog vijeća kupila u stečajnom postupku područje bivše 

tvornice „Školjka“, bez upisanih tereta. Komunalno poduzeće je sa postupkom uknjižbe 

započelo 1998. godine da bi, nakon svih propisanih zakonskih radnji, ista bila izvršena nakon 

13 godina.  



Radnik ondašnje „Školjke“ pok. Marčelo Trampuh je 2004. godine izvršio pravo 

zaloga na nekretnini Školjke zbog neisplaćene plaće. Bitno je za naglasiti da je rješenje o 

zaključenju stečajnog postupka donijeto 2001. godine, da je društvo „Školjka“ d.d. brisano iz 

sudskog registra 06.12.2002. godine, a spomenuto pravo zaloga upisano je 2004. godine. To 

znači da se realno, prema važećim zakonskim propisima, ta uknjižba nije mogla sprovesti, ali 

je ipak sprovedena i od tada traje pravna bitka da se dokaže da je Usluga Poreč d.o.o. punih 

13 godina pokušavala uknjižiti kupljene nekretnine koje su tada bile bez tereta. Međutim 

pravni sustav je često zamršen i podložan događanjima tako da kroz sav taj period odvjetnički 

ured iz Rijeke, koji od prvog dana zastupa Uslugu Poreč, čini sve da dođe do okončanja spora, 

odnosno da se dokaže ništavnost zahtjeva radnika „Školjke“ prema tom društvu, a na imovini 

„Usluge Poreč“. S obzirom da su poduzete sve potrebne radnje vjeruje da neće doći do javne 

dražbe.  

 

 2. Gordana Šušljik, iznijela je sljedeću inicijativu i pitanja: 

 

Inicijativa: 

"S obzirom da se u javnosti dosta priča o pokušaju pronalaska rješenja za nelegalna 

odlaganja krupnog i sitnog otpad, pogotovo po prigradskim naseljima koja imaju akcije 

prikupljanja otpada najčešće dva puta godišnje, predlažem da se u naselju postavi po jedan 

kontejner kroz cijelu godinu na lokaciju koja će prethodno biti dogovorena s mjesnim 

odborom. Na takav bi se način građani naviknuli odlagati otpad u postavljene kontejnere 

umjesto u šume i na livade. 

Moram primijetiti da ni zelenih otoka za selektiranje otpada nema dovoljno, pa bi 

možda i o tome trebalo povesti računa." 

Pitanja: 

„1. Na plaži „Pical“ uređenoj ove godine na kojoj se najviše kupaju starije Porečanke 

i Porečani, koji zbog poodmakle dobi otežano samostalno ulaze i izlaze iz mora, nije 

postavljen rukohvat ili rampa za ulaz i izlaz iz mora. S obzirom da je plaža „Pical“ dana u 

koncesiju poduzeću Valamar, pretpostavljeni su trebali razmišljati i gdje će stariji građani 

imati nesmetan pristup moru. Da li je moguće postaviti rukohvat, odnosno rampu koja će 

omogućiti korištenje plaže kako starijim ljudima tako i osobama s invaliditetom.“ 

2. Moje drugo pitanje vezano je za područje Facinke, preko puta Kauflanda. Zanima 

me ima li nade da se sanira tzv. odlagalište kamenja na području gdje se trebao 

izgraditi trgovački centar i započne sa izgradnjom nekakvog objekta ili će to i 

dalje biti u stanju u kojem je već godinama, a na ulazu je u grad i ne priliči Poreču 

kao razvijenom turističkom gradu? 

 

 Milan Laković, vezano za inicijativu za rješavanje nelegalnog odlaganja otpada iznio 

je da je stupanjem na snagu  nove Odluke o gospodarenju otpadom definirano je da će svaki 

naš građanin moći jedanput godišnje na trošak prikupljanja komunalnog otpada imati pravo 

pozvati i zbrinuti 1m3 krupnog otpada, dok će sve ostale veće količine trebati plaćati, što je 

neusporedivo više od onoga na što se do sada imalo pravo. Što se tiče zelenih otoka, naglasio 

je kako su oni svakako potrebni i bitni, a sukladno tome u tijeku je natječaj za nabavu kanti i 

polupodzemnih i podzemnih spremnika financiranjem iz poslovanja komunalnog poduzeća, 

jer Država bez obzira na donesene zakone i druge podzakonske akte već dvije godine obećaje 

da će raspisati natječaje za te namjene, međutim isti  se kontinuirano odgađaju. Usluga Poreč 

sukladno svojim financijskim mogućnostima nabavit će oko 8000 spremnika raznih veličina 

kao i ostale opreme potrebne za cjelovito gospodarenje otpadom. 

 



 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za inicijativu za postavljanje rukohvata i 

rampe za invalide na plaži Pical, naglasio je da je ove godine tvrtka Valamar  financirala I 

fazu uređenja te plaže, pa će im biti upućene i ove sugestije.  

 Šo se tiče odlagališta kamenja na parceli na kojoj se trebao graditi šoping centar 

Histria Mall, naglasio je da je novi vlasnik parcele bio u više navrata u Gradu. Trenutno je u 

tijeku preprojektiranje a želja vlasnika je da krajem ove godine započne i sljedeće godine 

otvori šoping centar, nešto manji nego što je bio projektiran u samom početku. 
 

(Inicijativa o postavljanju kontejneta za krupni otpad upućena je Uslugi Poreč d.o.o. 

dopisom KLASA: 011-01/18-01/72, URBROJ: 2167/01-09/01-18-1. 

 

3. Dolores Ghersinich, postavila je sljedeća pitanja: 

 „ 1. Budući da smo svjedoci čestim prometnim nesrećama na dionici ceste kod 

Petrola, većinom radi polukružnih okretanja vozača na toj dionici, zanima me može li Grad u 

suradnji sa Istarskom županijom, odnosno Istarskim cestama ili sa nekim drugim nadležnim 

subjektom, uloži napore da se fizički (stupićima, zidom ili nečim sličnim) onemogući 

nepropisno i opasno polukružno okretanje? 

 

 2. Zanima me do kuda je došlo rješavanje pitanja premještaja službi Hrvatskog 

zavoda za zdravstveno i mirovinsko osiguranje na drugu lokaciju u gradu koja bi bila 

smještena u prizemlju objekta, kako bi bila lakše dostupna svima, posebice starijim 

sugrađanima kao i osobama sa poteškoćama u kretanju, invalidima i bolesnima?“ 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, odgovarajući na prvo pitanje potvrdio je činjenicu da 

se na spomenutoj dionici zaobilaznice često dešavaju prometne nesreće. Nažalost Grad nema 

ingerencije jer je ista u nadležnosti Hrvatskih cesta, ali bez obzira na to ne može se sjediti 

skrštenih ruku tako da se kroz međusobne razgovore nastoji pronaći adekvatno rješenje kako 

bi se moglo spriječiti to polukružno okretanje. Hrvatskim cestama je predloženo postavljanje 

adekvatne fizičke barijere jer je drugačije rješenje gotovo sigurno neučinkovito. 

 Premještanje službi mirovinskog, zdravstvenog i Zavoda za zapošljavanje isto tako 

nije u ingerenciji Grada ali se sa nadležnim državnim institucijama konstantno pokušava 

iznaći odgovarajuće rješenje. Naš prijedlog je bio da se zgrada bivše Teritorijalne obrane 

prenamijeni za potrebe spomenutih a i drugih službi koje su loše dostupne svim građanima.  

Grad smatra se da je to vrlo kvalitetno moguće rješenje, ali za realizaciju istog definitivno je 

potrebna suglasnost države. 

 

4. Emanuel Rudan iznio je sljedeći prijedlog i pitanje: 

Prijedlog: 

„1. Volio bih da donesemo odluku o prestanku građevinskih radova za vrijeme 

turističke sezone od 01.06. do 15. 10. u priobalnom području. Ne želim kriviti nikoga zbog 

sadašnje situacije ali ova bolesna država ima samo jednu zdravu granu a to je turizam, zato 

nemojmo dopustiti korporacijama da uništavaju građane koji žive od turizma tijekom ljetne 

sezone. Ja se osobno ne sjećam da je ikada bilo ovakvo stanje u gradu pa apeliram na 

gradonačelnika da se ovo više ne desi“ 

Pitanje: 

„2. Da li se može zamijeniti otvorene kante za smeće u blizini dječjih igrališta, radi 

razbacivanja smeća od strane galebova?“ 

 

Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuvši se na prijedlog vijećnika vezano za zabranu 

građevinskih radova tijekom glavne turističke sezone, složio se da bi bilo poželjno donijeti 

odgovarajuću odluku, ali smatra da nikakva odluka na lokalnoj razini ne može biti jača od 

zakona, pa bi možda bilo dobro da se razmisli o upućivanju jednog prijedloga prema Saboru i 



Vladi za izmjenu zakona čime bi se zaustavilo ovakve radove u samoj špici sezone. Ovih dana 

je već u medijima govorio o toj problematici, istaknuvši kako u gradu gotovo svi direktno ili 

indirektno žive od turizma. Naravno da i građevinari i ostali obrtnici trebaju raditi ali koliko je 

dobro da i te djelatnosti imaju posla toliko i nije dobro da se određeni radovi sada odvijaju a 

pojedini tek trebaju započeti krajem lipnja, protiv čega se i osobno bori. 

 

Milan Laković, odgovorio je na drugo pitanje naglasivši da se otvorene kante mogu 

zamijeniti te je zamolio vijećnika da komunalnom poduzeću dostavi spisak lokacija na kojima 

je uočena potreba zamjene, kako bi se iste mogle brže zamijeniti. 

 

 5. Dražen Prgić, prije postavljanja pitanja, osvrnuo se na dobiveni odgovor na pitanje 

sa prošle sjednice o naplati poreza i struje Valamarovim objektima kod mola na rivi, s kojim 

nije zadovoljan. „Iz dobivenog odgovora je vidljivo da je Grad ponovno omogućio nezakonito 

korištenje državne imovine kao i kriminalno pogodovanje krupnom kapitalu, u ovom slučaju 

Valamaru. Moje pitanje je samo djelomično poslano Upravnom odjelu za komunalne poslove, 

nedostaje dio pitanja zašto se nije postupilo prema rješenju građevinske inspekcije o 

uklanjanju  nelegalnih objekata, odnosno zašto je Grad Valamaru dozvolio da u podnajam na 

javnoj površini uzme bankomat, čime ta tvrtka godišnje ostvari prihod od oko 50 tisuća kuna. 

I bez toga je neistinita tvrdnja gradonačelnika da Valamar za navedeni objekat plaća 

najamninu jer je tek 20 dana nakon mog pitanja, na brzinu 15.05. napravljeno rješenje o 

korištenju javne površine kako bi se vaša laž prikrila. Iako su kod te malverzacije sudjelovali 

voditelj Odsjeka-diplomirani pravnik, pročelnik Odjela-magistar graditeljstva i 

gradonačelnik-diplomirani građevinar, nije mi jasno da se pri tome desilo niz nepravilnosti i 

nezakonitosti. Kako je moguće da je objekt na tom mjestu preko dvije godine nelegalno i bez 

plaćanja pristojbe? Kako je uopće razmatrana njihova ponuda kad u članku 14. Odluke o 

lokalnim porezima Grad Poreč u takvom slučaju ne može izdati rješenje o korištenju javne 

površine? Objekti su građeni na čvrstim temeljima i povezani su nadstrešnicom. Zauzimaju 

45 kvadrata, što je 30 kvadrata više od propisanoga, više i od površine koju bi teoretski bilo i 

moguće legalizirati na osnovu Pravilnika o jednostavnim objektima i radovima, koji 

dozvoljava najviše 25, a u nekim slučajevima do 40 kvadrata. To je naznačeno i u rješenju o 

uklanjanju nelegalnog objekta, o čemu sam na prošloj sjednici govorio, a vas trojica ste brže 

bolje sjeli, a trojica čine grupu organiziranog kriminala, te dogovorili i pogodovali krupnom 

kapitalu. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus opomenuo je vijećnika da ne pretjeruje s izjavama 

i uvredama, da je prekoračio dozvoljeno vrijeme, te da prijeđe na postavljanje svojih pitanja. 

 

 Budući da je vijećnik Dražen Prgić nastavio diskusiju o istoj temi Predsjednik Vijeća 

ponovno ga je opomenuo,  nije mu dopustio daljnje izlaganje te mu je oduzeo riječ. 

 S obzirom da je vijećnik nastavio govoriti za govornicom, prekinuo je sjednicu i 

pozvao vijećnike da izađu na kratku pauzu. 

 

-.- 

(Sjednica je prekinuta u 19,40 sati, a nastavljena je u 19,50). 

-.- 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, utvrdio je da su stvoreni uvjeti za neometani 

nastavak sjednice. Konstatirao je da je vijećnik Dražen Prgić napustio sjednicu i da Vijeće 

nastavlja rad sa ukupno 14 nazočnih vijećnika, te je predložio da se nastavi s vijećničkim 

satom. 

 



 Napomena: 

Prije napuštanja sjednice vijećnik Dražen Prgić je na predsjednički stol predao sljedeća 

pitanja: 

 

 1. Obzirom da imam saznanja da Usluga Poreč prazni bazen u koji se cijedi voda od 

smeća i pumpama ispušta u šahtove za oborinske vode te tako prljava i onečišćena voda ide 

direktno na Peškeru ili Materadu u more, postavljam pitanje:  

 - tko je odgovoran za ovaj ekocid i je li normalno pozivati vijećnike na dizanje plavih 

zastava na plažama, dok istovremeno Usluga Poreč onečišćava naše more?" 

 

 2. S obzirom da poskupljuje odvoz smeća, jeste li poduzeli sve što je bilo potrebno da 

bi građani mogli odvajati otpad, budući da do poskupljenja dolazi zbog novog načina 

sakupljanja otpada? 

 
(Pitanja su upućena TD Usluga Poreč d.o.o. dopisom KLASA: 011-01/18-01/73 i 74, 

URBROJ: 2167/01-09/01-18-1. 

 

 6. Zoran Rabar  postavio je sljedeća pitanja: 

 

 „1. Zanima me da li izgradnja spojne ceste Kaufland- škola Finida teče po planu? Radi 

se o jednoj prilično dugoj dionici a bliži se početak školske godine i ne mogu zamisliti da se 

može desiti da autobusi voze učenike kroz Čimižin, pa me zanima da li će cesta biti na 

vrijeme gotova? 

 

   2.  Na stranicama Grada i ostalih jedinica lokalne samouprave bio je nedavno 

objavljen jedan anketni upitnik vezan za popodnevni produljeni ili smjenski rad vrtića. 

Zanima me da li nakon sprovedene ankete ima kakvih novosti oko radnog vremena?“ 

 

 Pročelnik Marino Poropat, odgovorio je na prvo pitanje. Rekao je da izgradnja ceste 

Kaufland-škola Finida teče po planu. Kod projektiranja podijeljena je u tri faze, ishođene su 

građevinske dozvole, u prvu fazu spada dionica od skladišta Velpro prema školi, dok se druga 

i treća faza odnosi na dionicu od Kauflanda prema novom rotoru. Radovi se odvijaju prema 

planu i rok dovršenja je 20.08. .  

 

 Pročelnica Vesna Kordić, odgovorila je na drugo pitanje. Iznijela je da je Ministarstvo 

za demografiju, obitelj, mlade i socijalnu politiku početkom ožujka ove godine objavilo 

natječaj, odnosno otvoreni poziv za dostavu projektnih prijedloga za bespovratna sredstva 

putem EU fonda za natječaj „ Unapređenje usluga za djecu u sustavu ranog i predškolskog 

odgoja i obrazovanja“. Natječaj je otvoren do 31.12. sljedeće godine a vrijednost istog 300 

miliona kuna, a prijavitelji mogu biti vrtići i jedinice lokalne samouprave. U okviru natječaja 

financirat će se projekti koji će doprinijeti usklađivanju privatnog i poslovnog života obitelji 

kroz unapređenje usluga i produljenje radnog vremena vrtića daljnjim razvojem postojećih ili 

uvođenjem novih programa. Predlaže se da se prijave projekti koji se odnose na produljenje 

radnog vremena vrtića kombiniranjem produljenog boravka, poslijepodnevnog ili smjenskog 

rada. Na temelju toga je Grad Poreč, u suradnji sa gradskim dječjim vrtićima Radost i 

Paperino, krajem mjeseca travnja proveo anketu kojom su propitivane potrebe roditelja 

upravo za produljenim boravkom djece u vrtićima poslijepodnevnim ili smjenskim radom. 

Produljenim radom se predlaže rad duži nego što je sada, popodnevni rad podrazumijeva 

smještaj djece u vrtiće samo popodne s time da dijete ne može biti u vrtiću duže od 10 sati, a 

smjenski rad bi bio rad vrtića jedan tjedan ujutro a jedan popodne. Anketa je provedena među 

roditeljima u vrtićima i na web stranici Grada. Roditelji djece koja pohađaju vrtić izjasnili su 



se (čak 60%) da su zadovoljni postojećim radnim vremenom vrtića, njih 15% iskazalo je 

potrebu za dužim radnim vremenom do 19,00 sati a 15% anketiranih iskazalo je potrebu i za 

rad subotom, što nije ni bilo predviđeno u projektu. Anketirani putem web stranicama su u 

najvećem postotku izrazili potrebu za smjenskim radom. Nakon provedene i analizirane 

ankete krenulo se u pripremu dokumentacije za prijavu na natječaj, da bi 08.06.2018. godine 

Ministarstvo objavilo na svojim stranicama da se poziv obustavlja do 01.09.2018.godine, 

zbog obrade velikog broja zaprimljenih prijava. Do ponovnog pokretanja natječaja pripremat 

će se potrebna dokumentacija za prijavu projekta za produljeni ili smjenski rad vrtića, ovisno 

kako se bude do tada odlučilo. 

  

 Goran Gašparac, prije postavljanja pitanja prokomentirao je odgovor na pitanje koje 

je postavio vezano za izradu UPU uređenja dijela gradske rive, u kojem se potvrdio da su 

rokovi probijeni, pa bi možda trebalo pristupiti izmijeni odluku o izradi Plana sa 

određivanjem novih rokova, jer ona kao takva više ne služi ničemu. S obzirom da je u 

odgovoru navedeno da je izrađena još neka dodatna dokumentacija, zamolio je da mu se ista 

dostavi putem maila, kao bi se na vrijeme, oni kao politička stranka, uključili u raspravu.  

 Postavio je sljedeća pitanja: 

„ 1. Svjedoci smo da naši građani ovih dana na kućne adrese od komunalnog 

poduzeća dobivaju upitnike sa novim cjenikom komunalne usluge odvoza smeća. Zanima me 

sljedeće: 

- tko je donio novi cjenik komunalnih usluga i zašto o tom cjeniku, a prije njegove 

javne objave, nije provedena rasprava na Gradskom vijeću?  

- koliko je do sada, na godišnjoj razini, plaćala uslugu odvoza smeća jedna 

dvočlana i četveročlana obitelj, a koliko će tu istu uslugu plaćati po novom 

cjeniku? 

- privatnim iznajmljivačima se do sada obračunavao paušal za odvoz smeća na bazi 

od 45 dana, a po novom cjeniku će se obračunavati na bazi od 60 dana. Tko je 

donio takvu odluku i na osnovu kojih kriterija? 

- novi cjenik stupa na snagu od 01.07.2018. godine, a sustav za prikupljane otpada 

još uvijek nije spreman. Da li to znači da će Usluga naplaćivati od građana uslugu 

koju još nije u stanju isporučiti i tako, de facto, varati svoje građane? 

  

2. Od jednog našeg građana zaprimio sam e-mail sa zamolbom da Vas kao 

gradonačelnika upozorim na zaštitu od buke koja se noću prenosi daleko od pozornica na 

Peškeri i dodaje da je prošle godine buka od after partya odbojke na pijesku dopirala čak do 

stanovnika Antonci. 

  U članku 6. Zakona o zaštiti od buke (NN 30/09, 55/13, 153/13, 41/16) stoji: 

„ Uporaba elektroakustičkih i akustičkih uređaja na otvorenom u objektima 

registriranim za obavljanje ugostiteljske djelatnosti dopuštena je najdulje do 24 sata, osim 

ako vrijeme uporabe tih uređaja aktom nadležnog tijela općine, grada i Grada Zagreba nije 

drukčije određeno. 

            Buka elektroakustičkih uređaja i ostalih izvora buke na otvorenom u objektima iz 

stavka 2. ovoga članka ne smije prelaziti najviše dopuštene razine buke sukladno pravilniku 

kojim su propisane najviše dopuštene razine buke na otvorenom prostoru. 

            Pravilnik o najvišim dopuštenim razinama buke s obzirom na vrstu izvora buke, 

vrijeme i mjesto nastanka donosi ministar nadležan za zdravstvo (u daljnjem tekstu: ministar). 

(Pravilnik o najvišim dopuštenim razinama buke u sredini u kojoj ljudi rade i borave (NN, br. 

145/04)“ 

Sugerira da bi Grad trebalo uvjetovati organizatorima: 

-  da prije početka koncerata obave atest razine buke, kao što rade atest električnih 

instalacija  



- da pozornica bude postavljena tako da zvučnici budu okrenuti prema moru.          

Tako bi buka bila manja i širila bi se suprotno od naselja.“ 

 

 Milan Laković, odgovarajući na prvo pitanje vezano za cjenik komunalnih usluga 

odvoza smeća rekao je da je cjenik predložen od strane Uprave Usluge Poreč, donio ga je 

Nadzorni odbor uz suglasnost gradonačelnika i načelnika svih jedinica lokalne samouprave na 

čijem području komunalno poduzeće vrši uslugu, osim Višnjana gdje je izdavanje suglasnosti 

trenutno u tijeku zbog određenih specifičnosti. Teško je uspoređivati prijašnje i sadašnje 

cijene usluga jer se do sada primjenjivala naplata prema broju članova domaćinstva, a sada je 

cilj isključivo smanjiti volumen, odnosno maksimalno selekcionirati otpad i na taj način 

utjecati na cijenu usluge, jer se zbrinjavanje otpada isključivo naplaćuje putem miješanog 

komunalnog otpada, a sve ostale vrste otpada komunalno dužno je prikupiti i zbrinuti na 

zakonom propisani način o trošak kroz obračun miješanog komunalnog otpada. Specifičnost 

naše i Primorsko goranske županije, koje graniče, je u tome da su u obje županije zaživjeli 

centri za gospodarenje otpadom, što je zakonska obveza u odnosu na pregovore koje je 

Republika Hrvatska imala sa Briselom, i te su županije prve ispunile uvjete i dobile 

bespovratna sredstva za izgradnju takvih centara, a osnovna promjena u odnosu na dosadašnji 

način je da više nema odlaganja otpada na deponijama već se isti mora adekvatno preraditi i 

zbrinuti. Postoje zakonom definirane i preuzete obveze o količini odvajanja otpada do 2022. 

godine, koje će se morati ispoštivati na nivou cijele države jer će se inače morati plaćati penali 

prema Briselu, što svakako nije cilj tako da država pokušava stvoriti preduvjete i sufinancirati 

izgradnju sustava. Na žalost često se dešava da država zbog neodgovarajuće organizacije 

poprilično kaska u provedbi određenih natječaja, a da su rokovi primjene novih pravilnika 

određeni i  njih se svi trebaju pridržavati. Znači, s jedne strane postoje zakonske obveze s 

rokovima primjene i provedbe, uz česte inspekcijske kontrole provedbe propisa, a s druge 

strane sustav koji bi trebao omogućiti da se ne ulažu vlastita sredstva je nedovoljno brz. Zbog 

toga komunalno poduzeće ide u ulaganja kroz nabavu spremnika kako bi se pravovremeno 

izvršile pripreme za novi sustav, obnavlja se vozni park, a isto tako se nabavlja informatička i 

ina oprema kako bi se ispunila jedna od zakonskih obveza mogućnosti praćenja i evidencija 

podizanja spremnika kod korisnika usluge. Komunalnom poduzeću je cilj da se ispoštuje što 

više zakonskih obveza.  

 Što se tiče samih cijena, sva su se komunalna poduzeća na nivou Istre u međusobnim 

komunikacijama kod izrade cjenika, rukovodila jedinstvenom metodologijom i obradom 

računa, kako bi svi građani Istre imali podjednaku uslugu i odprilike podjednako plaćanje iste. 

Od toga jedino odskače unutrašnjost Istre zbog velike površine a relativno malog broja 

građana, odnosno male količine otpada koja se zbrinjava. Govoreći o Kaštijunu, treba 

naglasiti da to nije odlagalište već jedna prava tvornica za preradu komunalnog otpada, koja 

će između ostalog značajno doprinijeti očuvanju okoliša. Znači, indirektno se stvaraju 

preduvjeti za razvoj gospodarske djelatnosti a s druge strane, što je najbitnije, čuva se zdravlje 

građana Istre. Normalno je da sva ta priča košta i da će cijena biti viša, o čemu je bilo riječi i 

na konferenciji za novinare svih direktora Istarskih komunalnih poduzeća. Urađene su sve 

zakonom propisane procedure, od izglasavanja cjenika putem nadzornih odbora, putem 

suglasnosti gradonačelnika, putem objave cjenika na web stranicama komunalnog društva i 

gradskih portala. Činjenica je da niti jedno poskupljenje nije popularno i unutar toga se uvijek 

može naći idealna tema za kritiku ali, realno, Usluga Poreč će u svojim financijskim 

planovima za obavljanje svoje djelatnosti, ukoliko se projekcije ostvare, imati ukupno oko 

10% više sredstava u odnosu na dosadašnji način, a sav preostali dio morat će se plaćati 

uslugu zbrinjavanja otpada na Kaštijunu. Istarska i Primorsko-goranska županija kao 

predvodnici u svemu tome i dalje će nastaviti biti lideri i u zbrinjavanju otpada a ne samo u 

ostalim djelatnostima u kojima se postižu vrlo pozitivni rezultati. 

 



 Goran Gašparac, zahvalio se na odgovoru, ali s obzirom da je isti poprilično općenit u 

odnosu na postavljeno pitanje, zamolio je da se odgovor dostavi u pisanoj formi. Naglasio je 

kako su građani vjerojatno bili svjesni da će doći do poskupljenja jer je to bilo najavljivano od 

samog početka. Na gradskom vijeću su u nekoliko navrata bile rasprave na temu oko 

Kaštijuna i Košambre i svaki je put postavio pitanje oko konačne cijene za građane, a odgovor 

je bio kako još nisu poznati svi elementi te se ona ne može formirati, ta da će se građane o 

istoj upoznati po njenom formiranju.  Ne smatra da zakonska procedura nije poštivana, 

međutim, s obzirom da su poskupljenja velika i značajna i da će ih svaki građanin osjetiti, o 

toj je temi ovo Gradsko vijeće trebalo prethodno raspravljati. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuvši se na prethodno pitanje naglasio je da je 

Usluga Poreč formirala jedan info broj za potrebe građana na kojem im djelatnici komunalnog 

poduzeća mogu pomoći u odabiru odgovarajućih spremnika i pojasniti odredbe novih odluka i 

drugih zakonskih propisa vezanim za temu te  komunalne usluge.  

 Što se tiče drugog pitanja, rekao je da je nova odluka o dozvoljenoj razini buke upravo 

u fazi izrade. Osvrnuvši se na nekoliko najvećih manifestacija koje se svake godine odvijaju u 

u predsezoni i sezoni, naglasio je kako tijekom istih očekivano dolazi do veće buke, ali se 

pritom vodi računa da se sve odvija u zakonskim okvirima, uz nadzor nadležne inspekcije. 

Poreč je turistički grad a manifestacije su sastavni dio turističke sezone sa ciljem 

obogaćivanja ponude i zabave gostiju. Spomenuti slučaj na koji je građanin ukazao svakako 

će se provjeriti i ukoliko se neke nepoželjne pojave mogu spriječiti, to će biti i učinjeno.  

 

8. Maurizio Zennaro, prijavio je dvije povrede Poslovnika o radu Gradskog vijeća. 

Ukazao je da je, prema odredbi Poslovnika, direktor Milan Laković imao pravo na 5 minuta 

za davanje odgovora na vijećničko pitanje kolege Gašparca, a govorio je punih 10 minuta i to 

bez opomene od strane predsjedavatelja, za razliku od vijećnika Prgića koji je bio grubo 

prekinut. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, naglasio je da je gospodin Laković, za razliku od 

vijećnika Prgića koji je tijekom svog govora vrijeđao njega osobno kao i pojedine druge 

nazočne osobe, odgovarao na opširno pitanje vijećnika Gašparca o jednoj ozbiljnoj temi kao 

što je odlaganje komunalnog otpada, a odgovor nije mogao biti kraći s obzirom da je u samom 

pitanju bilo postavljeno čak pet potpitanja.  

 

 Maurizio Zennaro, ukazao je na drugu povredu Poslovnika (čl. 75.). Naime 19. 

travnja je na sjednici Vijeća postavio pitanje  Gradonačelniku vezano za imenovanje Komisije 

za poslovne prostore i javne površine, na koje mu nije odgovoreno ni na samoj sjednici a niti 

je odgovor dobio u pisanom obliku. 

 Iznio je sljedeća pitanja i prijedloge: 

 „ 1. Imao sam i ja namjeru postaviti pitanje vezano za javnu dražbu za poslovno 

proizvodni kompleks bivše tvornice „Školjka“ na koje je gospodin Laković već odgovorio. 

Međutim zanima me kako je moguće da su za iznos od 8.110,00 kuna čak dvije parcele išle na 

javnu dražbu i to jedna vrijednosti od 712 tisuća eura a druga 980 tisuća eura, a datum javne 

dražbe je 16.07.2018.godine? 
 

 2. Prijedlog za UO za društvene djelatnosti odnosi se na organizaciju prijevoza 

učenika viših razreda iz naselja Radoši koji pohađaju nastavu u OŠ Poreč. 

Učenici viših razreda  naselja Radoši, koji pohađaju OŠ Poreč, nisu u školskoj godini 

2017./18.  imali organizirani školski prijevoz. Učenici, njih sveukupno 16, kako bi mogli 

koristili organizirani školski prijevoz morali su se nekako snaći i iz Radoši stići do prvog 



školskog autobusnog stajališta u Kadumima. U povratku bi učenike autobus također iskrcao 

na autobusnom stajalištu u Kadumima i svaki bi se učenik snašao za dolazak doma.   

Šesnaest roditelja učenika viših razreda upoznali  su gradski UO za društvene djelatnost sa 

spomenutim nedostatkom  još početkom srpnja 2017. godine, puno prije početka nastave u šk. 

2017/18. godini. Međutim, nije ponuđeno niti pronađeno adekvatno rješenje. Iako učenici 

imaju 10 do 15 minuta pješačenja do školske autobusne stanice ili od stanice do doma. 

Roditelji učenika su s razlogom zabrinuti za sigurnost djece iz više razloga. Prvenstveno zbog 

toga što lokalna cesta ne zadovoljava osnovne parametre koji mogu zajamčiti sigurnosti 

pješaka – učenika. Nema nogostupa, nedostaje prometne signalizacije, javne rasvjete i sve 

ostalo što učenike – pješake čine sigurnim. 

Predlažem da se prilikom izrade tendera za javni natječaj prijevoza učenika za šk. 2018/19. 

godinu svakako uključi i relacija Radoši – Kadumi i Kadumi – Radoši, ili da se razmotre 

druge mogućnosti kao npr. mogućnost korištenja istog mini busa koji razvozi učenike nižih 

razreda u PŠ Žbandaj, kao i sve ostale moguće opcije.   

3. Pitanje za predsjednika Gradskoga vijeća, osma sjednica Gradskoga vijeća sazvana 

je 31. siječnja 2018. godine i to na prijedlog oporbe. Do sazivanja i održavanja naredne,  9. 

sjednice Gradskoga vijeća koja je održana 19 i 25. travnja,  prošlo je 77 dana, a od 9. 

sjednice do naredne  11. redovne  sjednice, današnje,  prošlo je 68 dana. Stoga, se nekako 

prirodno nameće pitanje za predsjednika Gradskoga vijeća, koji je odgovoran za sazivanje 

sjednica vijeća,  čime su to građani Grada Poreča- Parenzo zaslužili da se sjednice 

predstavničkog tijela građana sazivaju tako rijetko, prerijetko? Da nije možda razlog taj što 

pored funkcije  predsjednik Gradskoga vijeća obnašate i druge mnogobrojne važne i 

odgovorne dužnosti, (podsjećam: predsjednik podružnice IDS-a, predsjednik Gradskoga 

vijeća, predsjednik Komisije za raspolaganje gradskom imovinom veće vrijednosti, tajnik LD 

Zec, član NO Odvodnja, član NO Istarski supermarketi, član ste i drugim gradskih Komisija i 

Odbora?                                       

Smatrate li da je za građane, za vijećnike i za Grad proračunske veličine od preko 200 

milijuna kuna  normalno i prihvatljivo da se sjednice Gradskoga vijeća sazivaju tako 

rijetko?“ 

  

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, odgovarajući na prethodno pitanje, obratio se 

vijećniku Zennaru kako vjeruje da s obzirom na duže članstvo u Gradskom vijeću sigurno  

dobro upućen u razloge i način sazivanja sjednica Vijeća, a iste se ne sazivaju da bi se u 

vijećnici radio cirkus već da bi se rješavali problemi građana i donosile odluke njima u korist. 

Osvrnuvši se komentar o njegovim funkcijama,  naglasio je kako je prije svega otac dvoje 

djece i aktivan član niz udruga. Razlog zbog čega je tako aktivan je u spremnost da svoje 

vrijeme stavi na raspolaganje svojim građanima a jedino što u tome trpi je njegovo slobodno 

vrijeme, kojeg ima jako malo, naglasivši da će bez obzira na to i dalje biti na raspolaganju 

građanima i nastojati dati svoj maksimum.  Sjednice Vijeća će se i dalje sazivati kada se za 

iste prikupi dovoljno materijala i kada se one dobro pripreme, a ne onako često kako bi 

pojedini vijećnici htjeli da bi na njima radili cirkus. Pozvao je direktora Usluge Poreč i nakon 

njega pročelnicu Kordić da odgovore na ostala dva pitanja. 

 

 Milan Laković, s obzirom da je već odgovorio na pitanje vezano za javnu dražbu 

bivše tvornice Školjka, iznio je još par informacija o tom slučaju. Grad je putem Usluge Poreč 

uložio 1.800.000,00 ondašnjih njemačkih maraka za kupnju Školjke i kupio je, kao što je već 

rečeno, bez tereta. Tijekom dugogodišnjih pokušaja uknjiženja, u međuvremenu je pravo 

zaloga, radi osiguranja naplate iznosa od oko 8.000 kuna neisplaćene plaće, uložio bivši 

radnik Školjke, koja je tada bila u stečaju. Od tog dana traje ta pravna bitka, da bi ove godine 

Fina izračunala koliko iznosi iznos tih 8.000 kuna, uvećan za kamate iz čega je proizašao 

iznos od 125,000 kuna. Da bi Usluga spriječila ovakva događanja, položila je taj iznos kod 



javnog bilježnika a stranka je isti zatražila i dobila, a Usluga je kod polaganja tih sredstava 

zadržala pravo povrata ukoliko sudska presuda bude u njenu korist. Da apsurd bude veći, 

nezavisni financijski stručnjak je izračunao da je Fina loše izračunala kamate i da taj iznos 

treba još povećati za 209.000 kuna. Usluga je ponudila Sudu da i taj iznos položi na njihov 

račun do okončanja postupka kako se ne bi desilo da zbog tog iznosa, za koji ustvari nema 

nikakvu obvezu plaćanja a u cilju izbjegavanja daljnjih pravdanja za nešto za što poduzeće 

nije apsolutno ništa krivo, već je jedini krivac sustav. Očekuje se pozitivno okončanje spora, 

kako bi se konačno počelo razmišljati o valorizaciji tog vrijednog prostora, koji je 

neprimjeren lokaciji na kojoj se nalazi i stvaranju još jednog bisera u gradu Poreču. 

 

 Pročelnica Vesna Kordić, osvrnula se na prijedlog o organizaciji prijevoza učenika 

viših razreda iz naselja Radoši kod Žbandaja koji pohađaju školu Poreču. Naglasila je da je da 

prijevoz učenika nižih razreda iz Radoša, koja pohađaju školu u Žbandaju, obavlja 

„Autotrans“ jednim minibusom, dok se prijevoz učenika viših razreda iz Radoša i susjednih 

naselja u porečku školu obavlja većim autobusom sa 40 do 50  sjedećih mjesta. Uvidom na 

terenu utvrđeno je da takav autobus može ući u selo ali se zbog uskog puta i raslinja nema 

gdje okrenuti, unatoč suprotnoj tvrdnji roditelja. Jedina mogućnost koju bi trebalo razmotriti 

je otkup nekog zemljišta na kojem bi se uredilo adekvatno ugibalište ili okretište. S 

„Autotransom“ se i ove kao i prošle školske godine pokušava dogovoriti prijevoz djece iz 

Radoša nekim manjim autobusom kako ne bi trebala dolaziti na glavnu cestu. Male su 

pretpostavke da će se to uspjeti dogovoriti. Djeca sada pješače nekih 500-tinjak metara 

uređenom bijelom cestom do glavne ceste gdje se ukrcavaju na autobus.  

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, zatražio je da se iznađe način rješenja tog 

problema jer smatra da ne bi trebao biti nikakav problem učiniti određene zahvate na 

obrezivanju raslinja uz cestu da se autobusu omogući prolaz.   

 

 Maurizio Zennaro, upitao je da li bi se moglo dogovoriti da isti minibus koji prevozi 

djecu nižih razreda u školu Žbandaj, napravi još jednu turu i vrati se po djecu viših razreda te 

ih preveze u školu Poreč, a da se povratak nekako drugačije organizira. 

 Zamolio je gospodina Lakovića da odgovori i pojasni zašto su na javnoj dražbi dvije 

potpuno odvojene parcele, od kojih jedna vrijedi oko 712 tisuća eura a druga oko 980 tisuća 

eura, a imamo ovršni iznos od 334 tisuće kuna, što je preveliki srazmjer, kojeg može vrlo lako 

pokriti samo jedna parcela? 

 

 Milan Laković, odgovorio je kao ni njemu, ni stručnim službama Usluge, kao ni 

Odvjetničkom uredu nije jasno zašto se to desilo. To je jedan od razloga za ulaganje prigovora 

u postupku pred nadležnim sudom. Bitno je spomenuti da je prvostepeni sud presudio u korist 

Usluge, na što se stranka žalila i postupak je sada na drugostepenom sudu za ništavnost 

postupka odnosno ovrhe.  

 

 9. Zoran Zulijani postavio je slijedeće pitanje: 

 „ Pitanje postavljam u ime roditelja koje zastupam kao član školskog odbora OŠ 

Poreč te u ime zainteresiranih građana Grada Poreča. Zanima me, a vjerujem da zanima i 

sve večeras prisutne, u kojoj je fazi izgradnja odnosno dovršetak škole (građevinskom i 

organizacijskom ) s obzirom da nas par dana dijeli od početka srpnja, te da je do početka 

nove školske godine preostalo još dva mjeseca. Nameće se pitanje vezano uz proračun, da li 

će predviđena sredstva za izgradnju škole biti dostatna odnosno da li ćemo biti u 

prihvatljivim okvirima (cca. nepredviđeni radovi < 10%). Pitam to jer je po mojim 

saznanjima zbog velikog obima građevinskih radova a nedostatka radne snage došlo do 

korekcije odnosno povećanja cijene rada na tržištu.“ 



  

 Pročelnik Đulijano Petrović, odgovorio je da se radovi na izgradnji škole i sportke 

dvorane na Finidi odvijaju u skladu s dinamičkim planom i bit će završeni u zadanim 

rokovima.  Što se tiče radova unutar objekta u tijeku su završni obrtnički radovi (soboslikarski 

i dr.) a od vanjskih radova u tijeku je uređenju okoliša, igrališta i parkirališta. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić,  rekao je kako je točno da su sada jedinične cijene na 

tržištu veće ali će se i dalje provoditi cijene koje su bile definirane samim troškovnikom po 

natječaju, tako da do povećanja u jediničnim cijenama sigurno neće doći. 

 

 10. Eugen Stanissa, postavio je sljedeće pitanje: 

 „ Ovih dana dobio sam više upita iz naših mjesta Bašarinke, Červar-Porta i Vodopije 

radi upisa u osnovnu školu. Građani sa tih područja izrazili su nezadovoljstvo što njihova 

djeca moraju odlaziti u školu u drugu općinu. Znamo da će novu školu plaćati svi građani 

Poreča, kako im možemo pomoći? Roditeljima koji rade u Poreču, vožnja djece u školu Tar 

iziskuje i dodatne troškove“ 

 

 Pročelnica Vesna Kordić, odgovarajući na pitanje naglasila je da Vlada Republike 

Hrvatske na prijedlog nadležnog ministarstva donosi Mrežu škola kojom se određuju upisna 

područja. Taj je dokument donijet 2011. godine i njime je određeno da učenici sa područja 

Poreča polaze tri osnovne škole Lovrečku, Porečku i Tarsku. Tako je određeno da u Lovreč 

idu učenici sa područja Baderne i naselja koja pripadaju Baderni, dok u Tar idu učenici sa 

područja naselja Bašarinka, Vodopija i Červar-Porta. To je znači u skladu s važećom Mrežom 

škola koja je još uvijek na snazi. Pred godinu dana dobivena je obavijest da će se Mreža 

mijenjati tako da se može uputiti prijedlog za izmjenu, međutim time bi se utjecalo na broj 

razrednih odjela u školi Tar u koju ide velik broj djece s područja navedenih naselja, a samim 

time i na smanjenje radnih mjesta u toj školi. Djeca sa tog područja mogu ići u Porečke škole 

ukoliko to ne utječe na broj učenika u razrednom odjelu koji je propisan posebnim 

standardom. Ima nekoliko učenika koji su polaznici škole Poreč i sada će biti preuzeti u školu 

Finida, ali u pravilu su djeca s tog područja polaznici škole Tar, sve dok je važeća Mreža na 

snazi. 

 

 11. Dejvid Lakošeljac, postavio je sljedeća pitanja: 

 „ 1. Pošto je vrlo dobro odjeknulo lanjsko financiranje i sufinanciranje obnove 

pročelja zgrada u starogradskoj jezgri, da li je Grad predvidio takvu mogućnost i za ovu 

godinu? Građani su primjera radi pitali za fasadu zgrade na Trgu M. Gupca.  

 

 2. Sukladno potrebama terasa ugostiteljskih objekata i pitanjima građana za 

dodatnom signalizacijom, zanima me dali je šta pokrenuto, pogotovo na potezu od Ville 

Polesini do zgrade Zagrebačke banke? Smatram da bi pojačanim obilježavanjem zone 

smirenog prometa, doprinijeli sigurnosti kako stanovnika našeg grada tako i posjetitelja. 

Također pozivam sve da se pomogne policiji u povećanju kontrole na spomenutom potezu, 

kao i u drugim dijelovima grada. 

 

 3. Kako se dosta pričalo o obnovi starogradske jezgre, da li postoje neke novosti oko 

uređenja Tgra Marafor?“ 

 

 Pročelnik Damir Hrvatin, odgovorio je na 1. i 3. pitanje. Obnova fasada provodi se 

prema Programu obnove kulturne baštine koji osim fasada obuhvaća statičku sanaciju 

objekata, te obnovu stolarije i krovišta. Ove godine se za provedbu Programa planiralo 



250.000,00 kuna, kao i lani i natječaj će biti objavljen idući tjedan, a prema preliminarnim 

upitima ima dosta zainteresiranih.  

Što se tiče Trga Marafor, obnova trga u proračunu je predviđena kroz dva odjela i to 

Odjela za komunalni sustav i Odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. Od Povjesne 

jezgre ostale su još dvije faze i to šire područje Marafora i područje prema Talijanskoj školi 

odnosno Istarskoj sabornici. Napravljeni su preliminarni razgovori, sklopljeni su ugovori sa 

komunalnim poduzećima koji će sufinancirati izradu projektne dokumentacije u fazi priprema 

tendera za javni natječaj i čeka se podatke o postojećim stanjima javno pravnih tijela i njihove 

projektne zadatke za segment elektro-energetike, vodovoda i telekomunikacija. Uskoro će biti 

objava javnih nadmetanja i ide se u projektiranje cijele povijesne jezgre, a u sklopu toga i 

Marafora. 

 

Pročelnik Marino Poropat, naglasio je da su upoznati sa problemom prebrze vožnje 

gradskom rivom od strane pojedinaca, pogotovu u pješačkoj zoni. Bilo je inicijativa za 

postavljanje svjetlosnih naprava za dodatno upozorenje takvim vozačima kao i ležećih 

policajaca za smirenje prometa, međutim to rješenje nije dobro ocijenjeno s obzirom na 

brojnost ugostiteljskih objekata i ugostiteljskih terasa, ali bi svakako bilo primjerenije da se u 

dogovoru sa policijom češće obilazi i kažnjava prekršitelje, a ne da štetu trpe svi drugi.   

  

 Predsjednik Vijeća, konstatirao je da je vijećnički sat završen te se zahvalio svim 

vijećnicima na postavljenim pitanjima. 

 

 

TOČKA 2. 

Odluka o izmjenama i  dopunama Odluke o osnivanju  

trgovačkog društva PARENTIUM d.o.o.  

  

 Božo Jelovac, iznio je obrazloženje uz prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Odluke o osnivanju trgovačkog društva PARENTIUM d.o.o., u skladu s dostavljenim 

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

Naglasio je da se u predloženoj Odluci  mijenja se članak 5. na način da će se temeljni 

kapital Društva sa iznosa od 6.936.000,00 kuna povećati za iznos od 507.500,00 kuna na 

iznos od 7.443.500,00 kuna. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu. 

 

 Slavko Fornažar, iznio je kako je u dokumentu navedeno da je iznos o 507.500,00 

kuna namijenjen za dokapitalizaciju, što znači da je ušao u tvrtku, pa bi bilo dobro da se 

pojasni u što su ti novci potrošeni ili zašto je uopće bilo potrebno da se Parentiumu daje tih 

507.500,00 kuna?  

 

 Gordana Lalić, direktorica TD Parentium d.o.o. , odgovarajući na postavljeno pitanje 

iznijela je da, budući da gradsko poduzeće obavlja poslove u ime Grada bez ikakvih naknada, 

naplata i sl. navedena sredstva koristi isključivo za hladni pogon tvrtke, što znači za isplatu 

plaća, doprinosa, naknada i drugih troškova djelatnika, naglasivši kako su svi podaci vidljivi u 

financijskom izvještaju. 

  

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 



O D L U K U 

o izmjenama i  dopunama Odluke o osnivanju  

trgovačkog društva PARENTIUM d.o.o.  

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/40   

URBROJ:2167/01-07-18-2). 

 

 

TOČKA 3. 

Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

 Morena Mičetić Fabić, v.d. pročelnica Upravnog Odjela za opću upravu i 

gospodarstvo, obrazložila je prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

Napomenula je kao je u materijalu za radna mjesta 12 kvalifikacijskog ranga omaškom 

naveden isti koeficijent kakav je bio i do sada, tako da bi umjesto koeficijenta „1,41“ trebao 

biti naveden nešto viši koeficijent i to „1,5“, pa je zamolila da se ta korekcija uvaži. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U 

o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/67    

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

_ . _ 

 

Predsjednik Vijeća odredio je pauzu od 5 minuta. 

 

_ ._ 

 

Sjednica je nastavljena u 20,50 sati. 

_ . _ 

 

Predsjedatelj Adriano Jakus konstatirao je da je vijećnik Slavko Fornažar napustio 

sjednicu tako da Vijeće nastavlja s radom sa ukupno 13 nazočnih vijećnika. 

 

 

TOČKA 4. 

Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti na području Grada Poreča-Parenzo 

 

Morena Mičetić Fabić, v.d. pročelnica Upravnog Odjela za opću upravu i 

gospodarstvo, obrazložila je prijedlog Odluke o ugostiteljskoj djelatnosti na području Grada 

Poreča-Parenzo, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

Naglasila je da je prijedlog  predmetne Odluke izrađen temeljem odredbi Zakona o 

ugostiteljskoj djelatnosti. Provedeno je savjetovanje sa zainteresiranom javnošću. Svi 



prijedlozi zaprimljeni tim putem su razmotreni i u većem dijelu ugrađeni u prijedlog Odluke. 

Kako je za donošenje Odluke, sukladno odredbama Zakona, neophodno bilo pribaviti i 

mišljenje Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Poreča, isto je dobiveno u svibnju 

2018. godine. Prijedlog Turističkog vijeća Turističke zajednice grada Poreča razmotren je i 

ugrađen u prijedlog predložene Odluke. 

 

U otvorenoj raspravi vijećnik Emanuel Rudan upitao je da li se može ograničiti rad 

trgovačkih centara? S obzirom da se ti centri rade i do pola noći i u njima se može kupiti 

razna pića po znatno nižim cijenama, smatra da bi ograničenjem radnog vremena svi u gradu 

imali koristi, a naročito ugostitelji. 

 

Morena Mičetić Fabić, rekla je da se takvi upiti često dobivaju. Radno vrijeme 

trgovina pa tako trgovačkih centara definira Zakon o trgovini kojim je omogućeno da mogu 

raditi od 0,00 do 24,00 sata, uz obvezu poštivanja minimalnih tehničkih uvjeta i drugih 

propisa koje nalaže Ured državne uprave, tako da Grad u tome nema nikakvih ovlasti. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je 

stavio na glasanje predloženu odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće 

jednoglasno donijelo  

 

ODLUKU  

o ugostiteljskoj djelatnosti na području Grada Poreča-Parenzo 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/66    

URBROJ:2167/01-07-18-2). 

 

 

TOČKA 5.  

Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu 

 

Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo prezentirao je 

Godišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu, u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženi materijal, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

Godišnji Izvještaj 

 o izvršenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2017. godinu 

 

(Godišnji Izvještaj je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-

01/51    URBROJ:2167/01-07-18-2). 

 

TOČKA 6.  

Odluka o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 

 



Pročelnik Darko Saftić, iznio je obrazloženje uz prijedlog Odluke o raspodjeli 

rezultata za 2017. godinu, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U 

 o raspodjeli rezultata za 2017. godinu 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/52    

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

 Predsjedavatelj Adriano Jakus, budući da su sve naredne točke dnevnog reda vezane 

uz Proračun, predložio je da pročelnici najprije iznesu uvodna izlaganja i provede zajednička 

rasprava uz predložene izmjene i dopune proračuna i izmjene i dopuna programa iz domene 

društvenih djelatnosti i komunalnog sustava, a da se glasovanje provede na kraju, za svaku 

točku posebno.  

 

TOČKE 7., 8 i 9. 

Prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo  

za 2018. godinu i Projekcije za 2019. i 2020. godinu 

 

Prve Izmjene i dopune programa javnih potreba u društvenim djelatnostima  

za Grad Poreč-Parenzo za 2018. godinu  

i 

Prve izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja  

komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 

Pročelnik Darko Saftić, prezentirao je Prijedlog Prvih Izmjena i dopuna Proračuna 

Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu i Projekcije za 2019. i 2020. godinu, sukladno 

materijalu koji je vijećnicima dostavljen u prilogu poziva na ovu sjednicu. 

Naglasio je da je Gradonačelnik predložio jedan amandman koji automatizmom 

postaje sastavni dio predloženog rebalansa proračuna i o istom se ne glasuje. Njime se u 

Upravnom odjelu za opću upravu i gospodarstvo predlaže planiranje povećanja stavke u 

„Programu 1001 Javna uprava i administracija“ za nabavu električnog vozila za potrebe 

komunalnog redarstva u iznosu od 220.000,00 kuna, radi zamjene dotrajalog službenog vozila 

novim i energetski učinkovitijim vozilom i to prijavom na natječaj za dobivanje državnih 

poticaja.   

(Amandman je sastavni dio priloga ovog zapisnika). 

 

Pročelnica Vesna Kordić iznijela je obrazloženje uz prijedlog Prvih Izmjena i dopuna 

programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2018. godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 



- socijalnoj skrbi 

 

Pročelnik Marino Poropat iznio je obrazloženje uz prijedlog Prvih Izmjena i dopuna 

Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 

 Predsjednik Vijeća otvorio je raspravu po prezentiranim točkama. 

 

 Goran Gašparac, podsjetio je da je prošle godine za Zakladu „Hrvatska za djecu“ bio 

osiguran iznos od oko 70 tisuća kuna a sada vidi da je oko 45 tisuća kuna. Bilo je oko 85 

djece na popisu. Volio bi da mu se obrazloži ta razlika sredstava. 

 Vezano za komunalni sustav, koliko mu je poznato na Gradskom kupalištu je bio 

predviđen vaterpolo bazen i za to je u proračunu bio planiran novac. Budući da se na terenu 

još ništa ne dešava, zanima ga hoće li se to realizirati i kada? 

 

Pročelnica Vesna Kordić, vezano za pitanje Zaklade „Hrvatska za djecu“ istaknula je 

da su u proračunu prošle godine bila planirana nešto veća sredstva jer se radilo o periodu 

cijele školske godine, dok se ove godine sredstva planiralo samo za drugo polugodište zato što 

je Zaklada kasno obavijestila Grad da se kreće sa projektom. Obuhvaćen je jednak broj djece 

ali su s obzirom na navedeno planirana manja sredstva. Još nema nikakvih najava da li će biti 

planiranja za jesen. 

 

 Pročelnik Marino Poropat, naglasio je da vaterpolo igralište na Gradskom kupalištu 

ostaje u prvim izmjenama i dopunama proračuna kao što je bilo planirano i u osnovnom Planu 

za 2018. godinu sa iznosom od 440.000,00 kuna i izvorom financiranja od prodaje imovine, 

Trenutno je u tijeku faza ishođenja lokacijske dozvole i ukoliko se sredstva budu ostvarivala 

prema planu pristupit će se realizaciji tog projekta. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ predsjednik Vijeća je 

stavio na glasanje sve predložene akte pod točkama 7., 8. i 9. 

Nakon provedenog pojedinačnog glasovanja po svakoj točci, konstatirao je da su 

jednoglasno donijete: 

 

Prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2018. godinu 

i Projekcije za 2019. i 2020. godinu 

 

  

Prve Izmjene i dopune programa javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo  

za 2018. godinu u: 

- predškolskom odgoju i obrazovanju, 

- obrazovanju, 

- kulturi, 

- sportu i rekreaciji, 

- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 

- socijalnoj skrbi 

 

  

Prve Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2018 godinu 

 

  (Prve Izmjene i dopune Proračuna i programa priložene su zapisniku i sastavni su dio 

priloga). 



 

TOČKA 10. 

Zaključak o davanju suglasnosti za zaključenje  

Sporazuma o financiranju troškova stanovanja policijskih službenika 

 

v.d. Pročelnica Morena Mičetić Fabić,  iznijela je da se predlaže zaključenje 

Sporazuma između Ministarstva unutarnjih poslova Republike Hrvatske i Grada Poreča-

Parenzo o financiranju troškova stanovanja policijskih službenika. Naglasila je činjenicu da je 

radi osiguranja stabilne sigurnosne situacije na području Grada Poreča i cijele Poreštine, 

potrebno zadržati odgovarajući broj policijskih službenika na ovom području, a jedan od 

načina je da se riješi njihova stambena problematika kroz sufinanciranje troškova stanovanja 

20 policijskih službenika trajno raspoređenih u Policijsku postaju Poreč i to mjesečno po 

svakom službeniku iznos od 2.000,00 kuna počevši od 01. siječnja 2019. godine sve do 

rješavanja stambenog pitanja policijskih službenika od strane MUP-a.  

 

U otvorenoj raspravi Gradonačelnik je naglasio da to neće biti novih 20 policajaca u 

Poreču, koji su više nego potrebni, nego se radi o postojećim policijskim službenicima koji 

žive u podstanarstvu. Naveo je da su lani tijekom turističke sezone imali devet policajaca više 

u Policijskoj postaji Poreč, a ove će ih godine biti 12. Za policajce „sezonce“ smještaj i 

obroke u cijelosti financiraju hotelijerske tvrtke Plava laguna i Valamar Riviera, koje su 

voljne to činiti i za puno više službenika, ali na natječaje se nitko ne javlja. 

Vijećnici Zoran Rabar i Goran Gašparac zatražili su da se od lokalnih općina zatraži 

sufinanciranje, posebice od Funtane, Tara-Vabrige i Vrsara, jer ostale općine stvarno nemaju 

mogućnosti, a čije područje pokriva Policijska postaja Poreč. Ljeti se na području obalnih 

općina nalazi na tisuće turista ponajviše u autokampovima. Vijećnici su tražili da se u 

sufinanciranje uključe i Plava laguna, Valamar Riviera i Maistra, jer sigurnost gostiju svima 

treba biti važna, a kako 480 tisuća kuna ne bi bili samo na teret Grada Poreča.  

Gradonačelnik Loris Peršurić je kazao da je s načelnicima već razgovarao, međutim 

oni su rekli da trenutno ne mogu ući u to sufinanciranje jer isto planirano u njihovim 

proračunima, pa  je najavio da će krajem godine, kada se budu donašali proračuni za narednu 

godinu , ponovno s njima o tome razgovarati.  

 

Nakon rasprave, predsjedavatelj je stavio na glasanje predloženi Zaključak. 

Prije prelaska na glasovanje konstatirao je da je vijećnik Maurizio Zennaro napustio 

sjednicu te da je na sjednici nazočno ukupno 12 vijećnika. 

 Nakon toga je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo sljedeći 
 

Z A K L J U Č A K 

o suglasnosti za zaključenje sporazuma između 

 Ministarstva unutarnjih poslova Republike Hrvatske i Grada Poreča-Parenzo 

o financiranju troškova stanovanja policijskih službenika 

 

Članak 1. 

Daje se suglasnost Gradonačelniku Grada Poreča-Parenzo da u ime Grada Poreča- 

Parenzo sa Ministarstvom unutarnjih poslova Republike Hrvatske zaključi Sporazum o 

financiranju troškova stanovanja policijskih službenika, u tekstu koji čini sastavni dio ovog 

Zaključka. 

 

Članak 2. 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 
 



(Zaključak i tekst Sporazuma priloženi su zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/69     

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

 Budući da je dnevni red predviđen za I. dio ove sjednice iscrpljen, predsjedavajući je 

zaključio sjednicu, podsjetivši vijećnike da je nastavak sjednice predviđen za 05. srpnja 2018. 

godine. 

  

 

 I. dio sjednice završen je 22.40 sati. 

 

 

 

II. DIO SJEDNICE – 05.07.2018. 
 

 

 

 Predsjednik Vijeća je otvorio II. dio sjednice, pozdravio Gradonačelnika i njegove 

zamjenike, vijećnike, pročelnike gradskih upravnih odjela, predstavnike medija i ostale 

nazočne, izvijestio je da se sjednica snima i direktno prenosi, te je predložio prozivku 

vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 

 

 Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove prozvao je vijećnike, nakon čega je 

konstatirao da je na sjednici nazočno ukupno 14 od 17 vijećnika Gradskog vijeća i to: 

 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 

Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dejvid Lakošeljac, 8. Zoran Rabar, 9. Goran 

Gašparac, 10. Slavko Fornažar 11. Maurizio Zennaro 12. Mario Ritoša, 13. Emanuel 

Rudan. i 14. Mirzet Hasanagić. 

 

 Odsutni su slijedeći vijećnici: Dean Pauletić, Dolores Ghersinich i Dražen Prgić  

 

U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - 

Parenzo, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika,  Elio Štifanić, zamjenik 

Gradonačelnika, Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih tijela,   

Đulijano Petrović, pročelnik Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Morena 

Mičetić Fabić, v. d. pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo , Damir 

Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 

 

 Predsjednik Vijeća je nakon utvrđivanja kvoruma podsjetio da je dnevni red utvrđen 

na prvom dijelu sjednice održane 28. lipnja 2018. godine. 

 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, kao predlagač materijala pod točkom 17. iz prijedloga  

dnevnog reda je povukao prijedlog Plana prodaje nekretnina u 2018. godini zbog ukazane 

potrebe za dodatnom doradom. 

 

 Predsjednik Vijeća, konstatirao je da povlačenjem navedene točke, na dnevnom redu 

ostaje 11 točaka, koje time mijenjaju svoj redoslijed. Ujedno je predložio da se za prve tri 

točke iznese zajedničko obrazloženje budući da se radi o povezanim materijalima. 

 

 

 



TOČKA 11., 12. i 13. 

Odluka o davanju suglasnosti na provedbu ulaganja u projekt „Dječji vrtić u prigradskom 

naselju Poreč“ u naselju Varvari 

 

Odluka o davanju suglasnosti na provedbu ulaganja u projekt „Javna i društvena 

građevina-dječji vrtić (rekonstrukcija)“ u naselju Dračevac 

 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ''Rekonstrukcija građevine 

javne i društvene namjene-rekonstrukcija postojeće zgrade u zgradu javne namjene-

društveni dom, 3. skupine'' 

 

Morena Mičetić Fabić, obrazložila je navedene odluke o davanju suglasnosti na 

provedbu ulaganja u projekte, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku. Tijekom izlaganja napomenula je da su naknadno ažurirani pojedini troškovnici 

tako da će konačni tekstovi odluka i pripadajućih privitaka biti u skladu s time i korigirani. 

Naglasila je da je Grad Poreč temeljem Pravilnika o provedbi mjere 07 ,, Temeljne 

usluge i obnova sela u ruralnim područjima'' iz Programa ruralnog razvoja Republike 

Hrvatske za razdoblje 2014.-2020. prihvatljiv korisnik za ulaganje u projekte: 

-  ''DJEČJI VRTIĆ U PRIGRADSKOM NASELJU POREČ'' u naselju Varvari  

- ,,JAVNA I DRUŠTVENA GRAĐEVINA-DJEČJI VRTIĆ  

                  (REKONSTRUKCIJA)'', u naselju DRAČEVAC i 

- ''REKONSTRUKCIJA GRAĐEVINE JAVNE I DRUŠTVENE NAMJENE – 

       REKONSTRUKCIJA POSTOJEĆE ZGRADE U ZGRADU JAVNE NAMJENE  

                   DRUŠTVENI DOM , 3. SKUPINE'' u naselju Nova Vas, 

Predloženim Odlukama Gradsko vijeće daje suglasnost na provedbu ulaganja za 

navedene projekte  te ostvarivanje bespovratne potpore. 

Potpora investicijama u obnovu i razvoj naselja usmjerena je na poboljšanje uvjeta 

života u ruralnim sredinama i na taj način doprinosi razvoju privlačnosti naselja kao životne 

sredine i potencijala razvoja za druge aktivnosti, a posebno ruralnog turizma.  

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu po prezentiranim odlukama. 

 

 Maurizio Zennaro, diskusiju vezanu za predložene odluke iznio je na talijanskom 

jeziku. 

 

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, skrenuo je pažnju da je službeni jezik u ovoj 

vijećnici hrvatski, te je zamolio vijećnika da za narednu sjednicu najavi potrebu osiguranja 

službenog prevođenja, zbog onih vijećnika i sugrađana koji lošije razumiju talijanski i radi 

pridržavanja Statutarnih i Poslovničkih odredaba vođenja sjednice na hrvatskom jeziku. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ predsjednik Vijeća je 

stavio na glasanje sve predložene odluke pod točkama 11., 12. i 13. 

Nakon provedenog pojedinačnog glasovanja po svakoj točci, konstatirao je da su 

jednoglasno donijete 

 

ODLUKA 

o davanju suglasnosti na provedbu ulaganja u projekt „Dječji vrtić u prigradskom naselju 

Poreč“ u naselju Varvari 

 

 

 



ODLUKA 

o davanju suglasnosti na provedbu ulaganja u projekt „Javna i društvena 

građevina-dječji vrtić (rekonstrukcija)“ u naselju Dračevac 

 

ODLUKA 

Odluka o suglasnosti za provedbu ulaganja u projekt ''Rekonstrukcija građevine 

javne i društvene namjene-rekonstrukcija postojeće zgrade u zgradu javne namjene-

društveni dom, 3. skupine'' 

 

(Odluke su priložene su zapisniku i sastavni su dio priloga). 

 

 

TOČKA 14. 

Statutarna Odluka o izmjenama i dopunama Statuta Grada Poreča-Parenzo 

 

 Božo Jelovac, prezentirao je prijedlog Statutarne Odluke o izmjenama i dopunama 

Statuta Grada Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 Naglasio je da je odredbom Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i 

područnoj (regionalnoj) samoupravi propisana obveza jedinica lokalne i područne 

(regionalne) samouprave da usklade svoje statute i druge opće akte s odredbama zakona. 

U skladu s time članak 41. Statuta Grada Poreča-Parenzo određuje da je za donošenje, 

te izmjene i dopune gradskog Statuta, nadležno Gradsko vijeće. Zakonom o izmjenama i 

dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi mijenjan je veći broj 

odredbi toga Zakona koji se neposredno odnose na rad i djelovanje jedinica lokalne i 

područne (regionalne) samouprave, pa i na Grad Poreč-Parenzo. Gradski Statut, kao i ostali 

gradski opći akti, moraju biti utemeljeni i sukladni predmetnom i drugim Zakonima. Obzirom 

da odredbe Zakona nije moguće mijenjati u njihovom značenju i primjeni, u statute županija, 

gradova i općina se obično prepisuju gotovo sve odredbe Zakona, što statute čini opsežnima, 

sa istim odredbama kao i u Zakonu. Tada u slučaju izmjena Zakona određene odredbe statuta 

postaju nezakonite jer imaju sadržaj drugačiji nego što je u novom, izmijenjenom, važećem 

zakonu, a takvo stanje traje neko vrijeme, dok se statut ne uskladi sa tim Zakonom. 

Radi toga, važeći gradski Statut u Članku 104. ima odredbu da se na pitanja koja nisu uređena 

Statutom neposredno primjenjuju odgovarajući zakoni i drugi propisi. Stoga se veliki dio 

odredbi Zakona ne prepisuje u Statut, nego se neposredno primjenjuje Zakon. 

Statutarnom odlukom uređuju se slijedeća pitanja: 

Člankom 1.- izrazi koji imaju rodno značenje odnose se jednako na muški i ženski rod. 

Člancima 2. i 4. – usklađuju se imena naselja na području Grada sa Odlukom o 

izmjenama imena naselja na području Grada Poreča-Parenzo kojom su izmijenjena imena 

naselja Varvari, Jakići Gorinji i Jurići. 

Člankom 3. – se odredba o raspolaganju ostalom imovinom mijenja u odredbu o 

drugom raspolaganju imovinom, odnosno umjesto na vrste imovine, upućuje se na načine 

raspolaganje imovinom. 

Člankom 5. – mijenja se odredba da inicijativu i prijedlog za osnivanje novog mjesnog 

odbora, ne mogu više davati i organizacije i udruge građana, kao do sada, nego članovi 

Gradskog vijeća. 

Člancima 6. i 7. – Gradonačelnik ne može više samostalno raspustiti vijeće mjesnog 

odbora, već to može učiniti Gradsko vijeće na prijedlog Gradonačelnika. 

Člankom 8.- umjesto da će imovinom Grada upravljati Gradonačelnik i Gradsko vijeće 

pažnjom dobrog domaćina, propisuje se da će to činiti pažnjom dobrog gospodara. 

Člankom 9. – izrazi koji načelno navode prihode Grada, usklađuju se sa zakonskom 

terminologijom. 



Člankom 10. –određuje se da opći akt ne može stupiti na snagu danom objave u 

službenom glasilu, već izuzetno prvog dana nakon dana objave. 

Člankom 11. – briše se odredba da gradska upravna tijela nadziru provođenje općih 

akata Gradskog vijeća i Gradonačelnika, već ih samo provode. 

Člankom 12. i 13.- određuje način nomotehničkih – formalnih izmjena teksta Statuta i 

objavljivanje njegovog pročišćenog teksta. 

O predloženoj Statutarnoj Odluci provedeno je prethodno savjetovanje s javnošću o 

čemu je izrađeno izvješće koje je priloženo ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Nakon sveobuhvatne rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Maurizio Zennaro i  

Goran Gašparac, te Predsjednik Vijeća Adriano Jakus,  predsjedavatelj je stavio na glasanje 

predloženu Statutarnu odluku. 

  

Nakon toga je konstatirao da je Gradsko vijeće sa 12 glasova ZA, 1 SUZDRŽANIM 

glasom i 1 glasom PROTIV donijelo  

 

STATUTARNU ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

STATUTA GRADA POREČA-PARENZO 
 

(Statutarna  odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/13-

01/21    URBROJ:2167/01-07-18-7) 

 

TOČKA 15. 

Poslovnička odluka o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu  

Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo 

 

Božo Jelovac, prezentirao je prijedlog Poslovničke Odluke o izmjenama i dopunama 

Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji je 

priložen ovom zapisniku. 

Naglasio je da se Važeći Poslovnik o radu Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo  

primjenjuje se od 2013. godine, uspješno regulirajući sve potrebe funkcioniranja Gradskog 

vijeća. U međuvremenu se u gradskom vijeću pojavilo više inicijativa za snimanje zvuka, 

odnosno zvuka i slike sjednica Vijeća, te prijenosa snimke sjednica u živo. 

Gradsko vijeće je na sjednici od 25. 04. 2018. godine donijelo zaključak kojim je 

odredilo da će se, radi osiguranja javnosti rada Gradskog vijeća propisanog Poslovnikom o 

radu, na toj sjednici i u buduće, vršiti snimanje tona i zvuka cijele sjednice, a snimka će se 

objaviti na gradskim internetskim stranicama i drugdje, u suradnji s izvjestiteljima javnih 

medija. Također da se zvuk i slika odvijanja sjednice može prenositi u živo na gradskim 

internetskim stranicama i drugdje, o čemu odlučuje predsjednik Gradskog vijeća, a početkom 

svake sjednice obavještava vijećnike da li se snima zvuk i slika tijeka sjednice, te da li se 

sjednica prenosi u živo. Nadalje, da Gradsko vijeće može posebnim zaključkom za svaku 

svoju sjednicu izmijeniti odluku predsjednika Gradskog vijeća i odlučiti da li će se sjednica 

snimati i prenositi u živo.  

I na dosadašnjim sjednicama se snimao zvuk, odnosno sudionici u raspravi, a ta 

snimka služi kao pomoćno sredstvo za izradu službenog zapisnika.  

Zaključkom je zadužen Gradonačelnik da osigura tehničke i organizacijske uvjete za 

ostvarenje snimanja i prijenosa snimki sjednica. 

Na istoj sjednici je Predsjednik Gradskog vijeća dao inicijativu, odnosno pokrenuo 

postupak izmjena i dopuna Poslovnika o radu Gradskog vijeća, radi uvrštenja odredbi 

citiranog zaključka u Poslovnik.  

 



Nakon sveobuhvatne rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Maurizio Zennaro i  

Goran Gašparac, Emanuel Rudan, Azeglio Picco, Predsjednik Vijeća Adriano Jakus odredio 

je pauzu od 5 minuta. 

 

U nastavku sjednice stavio je na glasanje predloženu Poslovničku odluku, nakon čega 

je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  

 

POSLOVNIČKU ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA 

POSLOVNIKA O RADU GRADSKOG VIJEĆA GRADA POREČA-PARENZO 
 

(Poslovnička odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-

01/13-01/150    URBROJ:2167/01-07-18-5) 

 

TOČKA 16. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini  

oznake k.č. 1901/11 k.o. Nova Vas 

 

 Pročelnik Đulijano Petrović, iznio je obrazloženje uz predloženu Odluku o ukidanju 

svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini oznake k.č. 1901/11 k.o. Nova Vas, u 

skladu s materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

Naglasio je da se predmetnom slučaju predlaže se ukidanje tog svojstva na nekretnini 

kako bi se sa istom moglo raspolagati sukladno važećim prostorno-planskim dokumentima. 

Gradske nekretnine u zemljišnim knjigama su uknjižene kao opće dobro iako to u naravi nisu, 

odnosno kada se te nekretnine ili dijelovi tih nekretnina više ne koriste kao nerazvrstane ceste, 

tada se sukladno odredbama Zakona o cestama, omogućava se da se za takve nekretnine ukine 

javno dobro, uz istodobni upis prava vlasništva u korist jedinice lokalne samouprave. Na taj 

način Grad može slobodno raspolagati takvim nekretninama. Slijedom navedenoga predlaže 

se donošenje Odluke u predloženom kao u tekstu. 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus otvorio je raspravu. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U 

 o ukidanju svojstva javnog dobra u općoj uporabi na nekretnini  

oznake k.č. 1901/11 k.o. Nova Vas 

 

(Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga KLASA:011-01/18-01/53    

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, je predložio da se za naredne dvije točke iznese 

zajedničko obrazloženje. 

 

TOČKE 17. i 18. 

Trogodišnji plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području  

Grada Poreča-Parenzo  

i 

Plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području  

Grada Poreča-Parenzo  za 2018. godinu 



 

Pročelnik Đulijano Petrović, iznio je obrazloženje uz predložene planove, u skladu s 

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnici Maurizio Zennaro i  Goran Gašparac, 

predsjedavatelj je stavio na glasanje predložene planove, nakon čega je konstatirao da je 

Gradsko vijeće sa 13 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom donijelo  

 

Trogodišnji plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području  

Grada Poreča-Parenzo  

i 

Plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području  

Grada Poreča-Parenzo  za 2018. godinu 

 

(Planovi su priloženi zapisniku i sastavni su dio priloga KLASA:011-01/18-01/35 i 36    

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, je predložio da se i za naredne dvije točke iznese 

zajedničko obrazloženje budući da se radi o povezanim odlukama, te je konstatirao da je 

vijećnik Emanuel Rudan napustio sjednicu tako da Vijeće nastavlja rad sa ukupno 13 od 17 

vijećnika. 

 

TOČKE 19. i 20. 

Odluka o izradi izmjena i dopuna PPU Grada Poreča 

i 

Odluka o izradi Generalnog urbanističkog Plana Grada Poreča 

 

Pročelnik Damir Hrvatin, iznio je obrazloženje uz predložene Odluke u skladu s 

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

Napomenuo je da je Prostorni plan donijet je 2002. godine, te je 2006. godine 

usklađen sa zakonskim propisima o uređenju obalnog područja mora a izmijenjen i dopunjen 

je 2010. godine, u odnosu na provedbu javnih funkcija (centralne i javne funkcije, 

gospodarstvo), komunalnog uređenja i prometa. 

Predloženim Izmjenama i dopunama Plana ne mijenjaju se koncepcijske postavke, niti 

osnovni strateški ciljevi razvoja Grada Poreča, odnosno prostora Grada Poreča, već se vrši 

usklađenje Plana sukladno potrebama, te ciljevima i programskim polazištima utvrđenim 

predloženom Odlukom. 

 Nadalje, isto se odnosi i na Generalni urbanistički Plan koji je donijet je 2001. godine, 

usklađen 2007. a izmijenjen i dopunjen 2010. godine. Programom izrade Izmjena i dopuna 

Plana iz članka 6. ove Odluke detaljno su analizirane planske postavke važećeg Plana, stanje 

u prostoru, obveze iz u međuvremenu donesenih zakona, propisa, sektorskih dokumenata i 

prostornih planova šireg područja, te prijedlozi i inicijative evidentirani u Dokumentaciji 

prostora koja se vodi u Upravnom odjelu za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 

 

Nakon rasprave u kojoj su sudjelovali vijećnik Goran Gašparac, Gradonačelnik i 

pročelnik Damir Hrvatin, predsjedavatelj je stavio na glasanje predložene odluke, nakon čega 

je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo  

 

O D L U K U  

o izradi izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Poreča 

i 



O D L U K U 

 o izradi Generalnog urbanističkog Plana Grada Poreča 

 

(Odluke su priložene zapisniku i sastavni su dio priloga KLASA:011-01/18-01/59 i 60  

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

TOČKA 21. 

Odluka o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela stambenog 

naselja Čimižin  

i  

Pročišćeni tekst Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela stambenog 

naselja Čimižin 

 

Pročelnik Damir Hrvatin, iznio je obrazloženje uz predložene Odluke u skladu s 

materijalom koji je priložen ovom zapisniku. 

Iznio je da je osnovni razlog za izradu Izmjena i dopuna Plana dopuna načina i uvjeta 

rješavanja prometa u mirovanju, parkirnih površina, te je Tablica sa najmanjim brojem 

parkirališnih mjesta dopunjena sa djelatnošću-sadržajem – Dom za starije i nemoćne osobe sa 

normativom od jednog parkirališnog mjesta na svakih 200m2 bruto površine građevine. 

O Prijedlogu Izmjena i dopuna Plana provedena  je Javna rasprava, te je temeljem 

Izvješća o javnoj raspravi pripremljen Nacrt konačnog Prijedloga Izmjena i dopuna Plana i  

dostavljen Gradonačelniku Grada Poreča na daljnji postupak utvrđivanja prijedloga prema 

Gradsko vijeću. Na predložene je odluke ishođena suglasnost Ministarstva graditeljstva i 

prostornog uređenja. 

 

Predsjednik Vijeća otvorio je raspravu . 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na 

glasanje predložene odluke, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno 

donijelo  

 

O D L U K U  

o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja dijela stambenog naselja 

Čimižin  

i  

O D L U K U 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela stambenog naselja Čimižin  

-pročišćeni tekst- 

 

 (Odluke su priložene zapisniku i sastavni su dio priloga KLASA:011-01/18-01/57   

URBROJ:2167/01-07-18-2) 

 

 

Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima Gradskog 

vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu. 

  

 II dio sjednice je zaključen je u 21,45 sati. 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 


